
附件1：

2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	张家港中集圣达因低温装备有限公司
	联 系 人
	解亚平

	地    址
	张家港市金港镇南沙港西中路
	电子信箱
	yaping.xie@cimc.com

	邮    编
	215632
	电    话
	0512-56939119

	网    址
	www.sdy_cn.com
	传    真
	

	单    位    简    介

张家港中集圣达因低温装备有限公司成立于1999年12月，2004年加入中集集团，隶属于中集安瑞科（集团）有限公司，公司注册资金7.95亿人民币，新厂区位于张家港金港镇经济开发南区港西中路、老厂区位于金港镇香山南路，总占地20万平方米，厂房面积8万平方米，现有员工1300余名，是国内最大的低温贮运装备生产企业。

公司专业从事液氧、液氮、液氩、液态二氧化碳及液化天然气（LNG）等低温液体贮罐、槽车、大型常压贮罐、罐式集装箱、低温绝热气瓶和气化设备以及LPG、液氨、丙烯、二甲醚等危化品储运装备的设计、制造、销售和相关的技术服务，并承接LNG/L-CNG汽车加气站、LNG气化站、大型常压储罐、子母罐、球罐、水上加注及燃料供气系统等各类低温工程应用的总承包建设。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	设计工程师
	机械制造及其自动化/制冷及低温工程
	专业产品设计
	硕士
	2
	面议

	焊接工程师
	机械制造及其自动化/车辆工程
	负责焊接结构件工艺编织并指导、实施
	硕士
	1
	面议

	应力分析师
	热能工程/制冷及低温工程
	压力容器或其它机械结构类产品有限元应力分析设计
	硕士
	2
	面议

	外贸业务员
	英语/国际贸易
	外贸业务
	硕士
	2
	面议

	结构工程师
	土木工程
	混凝土结构设计
	硕士
	1
	面议

	合  计
	需求岗位数 5 (个)，需求人数  8  (人)，涉及专业   7  (门)，

需求博士  0  (人)、硕士  8  (人)、本科及以下  0  (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Zhangjiagang cimc kuta for cryogenic equipment co., LTD
	Contact Person
	XieYaPing

	Address   
	Zhangjiagang golden port nansha town west road
	E-mail
	yaping.xie@cimc.com

	Zip Code
	215632
	Telephone
	0512-56939119

	Web Site
	www.sdy_cn.com
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization

Zhangjiagang cimc kuta for cryogenic equipment co., LTD., founded in 1999 in December, 2004, cimc group affiliated with cimc enric (group) co., LTD., the company registered capital of 795 million yuan, the new factory is located in zhangjiagang port of jingang town economic development zone, west road, old factory is located in jingang town xiangshan south road, covers an area of 200000 square meters, factory building area of 80000 square meters, existing staff of more than 1300, is the largest domestic survey cryogenic equipment manufacturing enterprises.
Company is specialized in liquid oxygen, liquid nitrogen, liquid argon, liquid carbon dioxide and liquefied natural gas (LNG) cryogenic liquid storage tank, tank car, large atmospheric storage tank, tank container, low temperature heat insulation and gasification equipment and LPG cylinders, ammonia, propylene and dimethyl ether for storage and transportation equipment design, manufacture, sales and related technical services, and carry on LNG/L - CNG vehicle LPG stations, LNG gasification station, large-scale atmospheric tank, lash cans, spherical tank, water injectors and fuel supply system and other kinds of cryogenic engineering application of the general contracting of construction.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	The design engineer
	Automation and machinery manufacturing/refrigeration and cryogenic engineering
	Professional product design
	master
	2
	negotiable

	The welding engineer
	Automation and machinery manufacturing/vehicle engineering
	Responsible for welding structure knitting process and guidance, to implement
	master
	1
	negotiable

	Stress analyst
	Thermal engineering/refrigeration and cryogenic engineering
	Pressure vessel products or other mechanical structure finite element stress analysis and design
	master
	2
	negotiable

	Foreign trade salesman
	English/international trade
	The foreign trade business
	master
	2
	negotiable

	A structural engineer
	Civil engineering
	Concrete structure design
	master
	1
	negotiable

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number     ，Vacancy Number      ，Number of Related Major     ，

Doctor Degree     、Master Degree   、Bachelor Degree and Below     。

	Note
	


